

Referat Frivilligmøde 16. september 2024 kl 19 kl 18

1. Status på antal af frivillige - mangler vi frivillige og kan vagterne dækkes. "

Der mangler ikke frivillige og vagterne kan dækkes. Sekretær oplyser at der arbejdes på ny hjemmeside og spørger i den forbindelse om der skal anvendes en anden kalenderform til bookning af bane og kassevagter. Der er generel enighed om at fortsætte med googlekalender. Formand efterlyser admin adgang til googlekalender. Bill lover at kontakte Kim O. for at få adgang.

2. Bestyrelsen orienterer om at nye frivillige fremadrettet skal henvende sig til formanden med henblik på en forventningsafstemning i forhold til at være frivillig i Værslev skytteforening. Dette bl.a. fordi det er formanden som skal indhente børneattester men også for at sikre at der er lige vilkår for alle som ønsker at være frivillige.

3. Børneattester - status.

Der er 1 frivillig der mangler at blive søgt børneattest på. Formanden sørger for dette.

4. Status på SK styring - hvad fungerer og hvad fungerer ikke.

Der er problemer med at kassebeholdning ikke stemmer.

5. Der orienteres om hvordan det fremtidige kø system via SK styring kommer til at fungere.

6. Opdateret telefon og mailliste for frivilligkalender

Det aftales at formanden laver en opdateret telefonliste for frivillige.

7. Orientering fra ny bestyrelse

Der orienteres om at den nye bestyrelse har valgt en anderledes organisationsform end tidligere. Bestyrelsen vil fremadrettet arbejde i grupper hvor der mindst er 3 ansvarlige og altid 1 bestyrelsesmedlem. Ideen er at involvere flest muligt frivillige, medlemmer af forening samt sikre samarbejde, inklusion og transparens samt udnytte den viden som mange både gamle bestyrelsesmedlemmer samt frivillige har. Grupperne er som følger;

- byggesag og baneudvidelse            Bjarne og Morten
- Teknisk bane og koordinering af banefrivillige (herunder kalender)    Mike, Nis og Susanne
- Fysisk bane, græs og afvanding    Emil og Lasse
- Eksisterende hus, ammunition, kasse og SK (herunder kalender), indkøb    Lasse, Morten, Bjarne, Claus og Susanne
- Rekruttering af frivillige samt medlemmer    Emil, Brian og Susanne
- Arrangementer/Event og workshops    Bjarne, Emil, Brian og Susanne
- Arbejdsdag    Lasse, Morten og Emil
- Hjemmeside og Facebook    Emil, Brian og Susanne

Alle frivillige opfordres til at byde ind på deltagelse i disse grupper.

Der orienteres endvidere om

At en økonomiske forretningsorden er vedtaget

At der er kommet mærke på foreningens konti så der kun kan handles efter aftale med bestyrelsen

At bestyrelsen har tegnet en bestyrelsesansvarsforsikring.

At foreningen planlægger at holde julefrokost for frivillig gruppen d. 25.1.25 kl. 13

At foreningen i år planlægger en lille julegave til frivillige som tak for arbejdsindsatsen i 2024

At beløbsrammer vedrørende forplejning er afskaffet og at der opfordres til at handle indenfor rimelighedens grænser.

At der bliver indkøbt en telefon som kommer til at ligge i kassen således at medlemmer kan ringe og høre om kø og evt. lukketid i banens åbningstid.

At hjemmesiden er under omstrukturering og at der derfor lige nu ikke kan lægges referater op. Der vil blive informeret via FB.

At bestyrelsen har forventning til frivillige på banen, eksempelvis at man kan stå for et obligatorisk riffelskydeforløb, at instruktører som ikke er frivillige i Værsløv Skytteforening ikke udfører instruktion på banen, at instruktørerne sørger for at respektere og sikre at der ikke findes andre i skydearenaen end de 2 instruktører og 4 skytter og at de erfarne instruktører vil agere som mentorer for de nye og kommende instruktører.

At frivillige generelt holder en god tone og er imødekommende i den måde vi møder vores medlemmer og gæster på og taler pænt med og om dem og deres udstyr.

At bestyrelsen ønsker at finde efteruddannelse og opkvalificering af baneinstruktører. Morten melder at han gerne vil på kursus i våbeneftersyn.

At bestyrelsen planlægger at starte op med små workshops/undervisning for vores medlemmer. Alle opfordres til at bidrage med ideer og som underviser af kurser.

8. Evt.

Leif orienterer om at der skal gøres noget ved 200 meter banen og foreslår at der kan lægges stenmel.

Emil oplyser at det ikke er hensigtsmæssigt grundet risiko for rikolettering. Gruppen som arbejder med banerne finder hurtigst muligt løsning på problemet.

Brian fortæller om et kommende kursus for DGI våbenkontrollører. Morten udtrykker ønske om at komme med på dette.

Der er forslag om at vi lægger tips&tricks videoer på hjemmesiden.